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联系信息
Contact details
请提供贵公司名称、调研填写协调人联系信息以及主要联系人信息。
Please provide us with the name of your company and the contact details for the person who will coordinate the completion of the survey and who will act as main point of contact. 
	公司名称
Company name
	     

	姓名
Name
	     

	职称/职务
Title/position
	     

	电话号码
Phone number
	     

	电子邮箱地址
Email address 
	     


请您将填写完整的问卷发回至：greengold@vip.sohu.com

Please send the completed questionnaire back to: greengold@vip.sohu.com
1. 公司 对中国可持续发展贡献的概况
Summary of sustainable contributions achieved in China
请注意您对问题1.1和1.2的回答将公布在sohu网站上，作为公众投票的重要参考依据，因此请认真填写，并留意不要泄露不愿公开的公司内部敏感数据。
Please note that your summary to questions 1.1 and 1.2 will be the sole information upon which the public will cast their votes. Thus please prepare your responses thoroughly, reply only in Chinese language, and do not reveal any confidential data of your company in your response.

1.1 请概括贵公司在中国生态可持续性方面所作出的主要贡献。
生态可持续性以气候、资源和环境保护为目标，如：二氧化碳排放量降低、用水减少、可再生能源在能源结构中比重的增加、纸张的重复利用和回收、废物的可持续性处置等
(最多250个汉字)
Please summarize the remarkable contributions achieved by your company in the ecological dimension of sustainability in China.
Ecological sustainability targets climate, resource and environmental protection, e.g.: CO2 reduction, water usage reduction, increased share of renewable energies in energy mix, paper re-usage and recycling, sustainable waste disposal, etc. 
(Max 250 characters)

	     


1.2 请概括贵公司在中国社会可持续性方面所作出的主要贡献。
社会可持续性包括公司为实现与其关联的人和社区的积极影响而采取的措施和举行的活动，如：管理层中的女性比例、公司少数民族员工比例、产假方案、弹性工作时间制、培训课程和发展计划、社区工作等
(最多250个汉字)
Please summarize the remarkable contributions achieved by your company in the social dimension of sustainability in China.
Social sustainability covers measures and activities by the company to positively impact the people and communities it interacts with, e.g.: female share in management, minority share in overall company, parental leave programs, flexible working hours, training courses and development programs, community work, etc.
 (Max 250 characters)

	     


2. 公司战略和业务模式的可持续性
Sustainability in the corporate strategy and business model
本调查问卷部分从经济、环境和社会三个维度（请参考《评选简介》中可持续发展的详细定义）来重点考察对公司可持续发展战略的理解，同时考察此战略在公司内部的制度化程度。
This section of the questionnaire focuses on an understanding of your company’s sustainability strategy in its three dimensions: economic, environmental and social (please refer to the Introduction to the survey for a detailed definition of sustainability). It also looks at the extent to which this strategy is institutionalized within your company. 
2.1 战略
Strategy

2.1.1 贵公司有没有一套成文的中国可持续发展战略？
Does your firm have a documented China sustainability strategy? 

 FORMCHECKBOX 
   是，我们有一套正式成文的战略
        Yes, we have a formal and documented strategy
 FORMCHECKBOX 
   是，我们有一些关于可持续发展的一般指导原则
        Yes, we have some general guidelines around sustainability
 FORMCHECKBOX 
   不，我们没有一套成文的战略
        No, we do not have a documented strategy
 FORMCHECKBOX 
   不适用
        N/A
请直接点击选项前的小图标选择您的答案（单选）
Please mark your answer with an“x”. Only one answer allowed 
2.1.2 以下目标是如何在贵公司可持续发展战略中得以阐述的？
To what extent are each of the following objectives expressed in your sustainability strategy. 

	 
	重点阐述Prominently expressed
	部分阐述Somewhat expressed
	未阐述
Not
expressed
	不适用
N/A

	差异化公司产品
Differentiate your company’s products
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	激励并留住员工
Motivate and retain employees 
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	管理风险
Manage risk
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	提升公司品牌形象/声誉
Improve corporate brand/reputation
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	提高效率
Increase efficiency
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	遵守法规
Comply with regulations
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	降低成本
Reduce costs
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 



请直接点击表格内的小图标选择您的答案（每个目标仅限一个答案）
For each row, please mark the appropriate answer with an “x”
2.1.3 与同行相比，您如何评估过去三年内贵公司的经济效益？您在可持续发展方面所作的努力是如何影响公司业绩的（积极或消极）？
How would you evaluate your economic performance during the last 3 years against your industry peers? To what extent have your sustainability efforts influenced this performance (positively or negatively)?
	
	与同行相比，公司过去三年的业绩
Performance evolution during the last 3 years versus industry peers

	
	差于同行Below
	持平
Similar
	好于同行Above
	不适用
N/A

	收入增长
Revenue growth
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	赢利能力
Profitability
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 



请直接点击表格内的小图标选择您的答案（每个目标仅限一个答案）
For each row, please mark the appropriate answer with an “x”
	
	可持续发展对公司业绩的影响
Impact of your sustainability efforts to your company performance?

	
	十分
消极Significant Negative
	有些
消极
Limited Negative
	无影响
None
	有些
积极
Limited Positive
	十分
积极
Significant Positive
	不适用
N/A

	收入增长
Revenue growth
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	赢利能力
Profitability
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 



请直接点击表格内的小图标选择您的答案（每个目标仅限一个答案）
For each row, please mark the appropriate answer with an “x”

2.2 组织和关键绩效指标
Organization and KPI’s

2.2.1 负责可持续发展战略实施的最高级人员处于公司哪一层级？
At which level is the most senior person responsible for putting the sustainability strategy in place? 

 FORMCHECKBOX 
   层级一：高管级别－董事会
         Level 1: The Executive level – Board of Directors

 FORMCHECKBOX 
   层级二：董事会下第一个层级（如，部门经理）
         Level 2: One level below the Board (e.g. Division Management) 
 

 FORMCHECKBOX 
   层级三：董事会下第二个层级（如，处室负责人）
         Level 3:  Two levels below the Board (e.g. Department Head)

 

 FORMCHECKBOX 
   第三个层级以下
         Below level 3

 

 FORMCHECKBOX 
   尚无制度化的可持续发展负责人
         We have no 'institutionalized' sustainability role defined

 FORMCHECKBOX 
   不适用
         N/A

请直接点击选项前的小图标选择您的答案（单选）
Please mark your answer with an“x”. Only one answer allowed 
2.2.2 目前贵公司发布正式的年度可持续发展报告吗？
Do you currently publish a formal annual sustainability report?  

 FORMCHECKBOX 
   是
         Yes

 FORMCHECKBOX 
   不，但我们将于下一个财政年采取这种做法
         No, but we will do so for the next fiscal year
 FORMCHECKBOX 
   不，并且我们暂时没有意向采取这种做法
         We currently have no intention to publish a sustainability report

请直接点击选项前的小图标选择您的答案（单选）
Please mark your answer with an“x”. Only one answer allowed 
2.2.3 贵公司在以下生态可持续性的几个方面有无已正式确立的方案或措施？请在相应的空格内具体阐述。
如果贵公司有一个方案和/或措施，请在第二列内直接点击表格的小图标选择您的答案，并在后面的列表中具体说明，我们必需根据您的具体说明进行评估。如果贵公司还有其它生态可持续性方案和/或措施，也请具体指出。
Do you have formal and defined programs and measures for any of the following aspects of ecological sustainability? Please provide support for your answer in more detail in the relevant fields. Answers that are not supported with detail, or do not have a reference to an attachment, cannot be evaluated. 
Please put an “X” in the second column in case you have a program and/or measure and specify it in the following columns. If you have other ecological sustainability programs and/or measures please specify.
	
	

	维度
Dimension
	是/否
Yes / No
	方案/措施
Programs / Measures(1)
	效果
Result(2)

	举例：二氧化碳排放
Example: CO2 emission
	X
	鼓励员工减少不必要的
差旅
Employees encouraged to cut on all unnecessary travelling
	以至2015年将二氧化碳排放量降低30%为目标
Target to reduce emission by 30% until 2015

	二氧化碳排放
CO2 emissions 
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	能源利用
Energy usage
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	可再生能源的使用
Use of renewable energy (3)
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	用水
Water usage 
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	原材料利用
Raw material usage 
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	耗纸量
Paper consumption 
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	其它
Other: …
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     


(1) 请列出贵司执行的所有方案和措施；如方案或措施个数大于1,请用a,b,c,/1,2/3/等标明。Please list all programs and measures implemented; if more than 1, please indicate with a,b,c, / 1,2,3 / etc.

(2) 效果可包括：方案/措施的执行时间，目标值（如：-30%）,目标时间表、地理覆盖范围、业务单元或整个公司的覆盖范围等。
Result might include: time of implementation of program / measure, target value (e.g.: -30%), target timeframe, geographic coverage, coverage of BU or whole company, etc. 
2.2.4 可再生能源是指从持续不断补充的自然过程中得到的能量来源，包括从太阳、风、海洋、水电、生物量、地热资源、生物燃料等产生的电能和热能，还包括来自可再生资源的氢气。
Renewable energy is derived from natural processes that are replenished constantly. This includes electricity and heat generated from solar, wind, ocean, hydropower, biomass, geothermal resources, bio-fuels, and hydrogen derived from renewable resources.
 
2.2.5 贵公司在以下社会可持续性的几个方面有无已正式确立的方案或措施？请在相应空格内具体阐述。
如果贵公司有一个方案和/或措施，请直接点击第三列表格中的小图标选择您的答案，并在后面的列表中具体说明，我们必需根据您的具体说明进行评估。如果您公司还有其它生态可持续性方案和/或措施，也请具体指出。
Do you have formal and defined programs and measures for any of the following aspects of socio-sustainability? Please provide support for your answer in more detail in the relevant fields. Answers that are not supported with detail, or do not have a reference to an attachment, cannot be evaluated.
Please put an “X” in the third column in case you have a program and/or measure and specify it in the following columns. If you have other Socio-sustainability programs and/or measures please specify.

	类别Category
	维度
Dimension
	是/否
Yes / No
	方案/措施
Programs / Measures(4)
	效果
Result (5)

	举例
Example
	女性员工
Women in Workforce
	X
	在公司各层级积极聘用女性员工
Active recruitment of women on all levels of employment
	在公司范围内推广此方案；以实现全公司30%的女性员工数为目标
Rollout company-wide; target 30% women

	多样化Diversity
	女性员工
Women in Workforce
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	
	少数民族员工
Minorities in Workforce
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	工作生活平衡
Work Life Balance
	家庭服务
Family Services
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	
	弹性工作时间
Flexible Working Hours
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	健康和安全
Health & Safety
	工作场所事故预防
Work Place Accident Prevention
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	
	工作场所的人机工程学标准
Work Place Ergonomic Standards
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	教育和培训Education & Training
	员工培训
Employee Training
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	
	管理培训
Management Training
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	标准和福利Standards & Benefits
	医疗保险和养老金
Health Insurance and Pensions
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	
	绩效激励
Performance Incentives
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	
	津贴或免费提供（工作餐、住房、交通）
Allowances or Free Provisions (meal, housing, transportation)
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	社会
Society
	社区支援计划
Community Support Programs
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     

	其它
Others
	
	 FORMDROPDOWN 

	     
	     


(3) 请列出贵司执行的所有方案和措施；如方案或措施个数大于1,请用a,b,c,/1,2/3/等标明。
Please list all programs and measures implemented; if more than 1, please indicate with a,b,c, / 1,2,3 / etc.

(4) 效果可包括：方案/措施的执行时间，目标值（如：-30%）,目标时间表、地理覆盖范围、业务单元或整个公司的覆盖范围等。
Result might include: time of implementation of program / measure, target value (e.g.: -30%), target timeframe, geographic coverage, coverage of BU or whole company, etc. 

2.3 投资
Investments
2.3.1 旨在增强贵公司可持续性的整体投资（资本支出、并购、财务等）百分比为多少？
(生态可持续性侧重: 如投资（或收购）能源密集程度较低的技术、投资太阳能电池板、投资回收机制、投资水净化系统、投资被动式办公楼（标准高于法律规定）
(社会可持续性侧重: 如投资问题2.2.5所列的任何方案或倡议（标准高于法律规定）
请将投资百分比分配至以下类别中（各列总和相加为100%）
What is the percentage of your overall investments (Capex, M&A, financial, etc.) aimed at increasing your company’s sustainability?
Eco-sustainability focus: e.g. investment (or acquisition) in less energy intensive technology, investment in solar panels, investment in recycling mechanism, investment in water purification systems, passive office buildings) (with standards above what is legally required) 
Socio-sustainability focus: e.g. investment in any of the programs or initiatives listed in question 2.2.5) (with standards above what is legally required) 
Please distribute 100% across the categories below or leave the field empty
	
	现在
Today
	5年后
5 years from now

	以生态可持续性为重点的投资
Investments with an eco-sustainability focus
	     
	     

	以社会可持续性为重点的投资
Investments with a socio-sustainability focus
	     
	     

	不以可持续性为重点的投资
Investments without a sustainability focus
	     
	     

	
	100%
	100%


3. 核心增值活动的生态可持续性
Eco-sustainability in core value-adding activities
此部分重点考察贵公司核心活动的生态绩效。
This section of the questionnaire focuses on the ecological performance of your company’s core activities. 
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3.1 研发
R&D
3.1.1 贵公司在生态可持续性上的研发情况如何？
To what extent is your R&D focused on eco-sustainability?
 FORMCHECKBOX 

无正式或具体的行动
No formalized or specific efforts 

 FORMCHECKBOX 

对此已制定正式政策，但无具体行动
Formal policy formulated on this topic but no concrete actions
 FORMCHECKBOX 

对此已制定正式政策，并且具体行动符合行业标准
Formal policy formulated on this topic and concrete actions in line with industry standards 

 FORMCHECKBOX 

对此已制定正式政策，并且具体行动超过行业标准
Formal policy formulated on this topic and concrete actions above industry standards
 FORMCHECKBOX 

不适用
N/A
请直接点击选项前的小图标选择您的答案（单选）
Please mark your answer with an“x”. Only one answer allowed 
3.1.2 在贵公司的研发预算中，有多少预算是用来实现生态可持续性目标的（可以为一个研发项目的目标之一）？您希望它将来如何变化？
请将研发预算百分比分配至以下目标内（总和相加为100%）
(生态目标可以是流程，也可以是产品)

What part of your R&D effort pursues eco-sustainability objectives (can be one of the objectives of a R&D project)? How do you expect it to evolve?
Please distribute the percentage of R&D budget across the following objectives (total should add up to  100%)
 (Ecological objectives might refer to the process or to the product)

	
	现在
Today
	5年后
5 years from now

	生态目标
Ecological objectives
	     %
	     %

	其它目标
Other objectives
	     %
	     %

	
	100%
	100%


3.2 采购
Purchasing
3.2.1 贵公司是否有正式的生态可持续性采购战略？
Does your company have a formal eco-sustainable procurement strategy? 
 FORMCHECKBOX 

是
Yes
 FORMCHECKBOX 

否
No
3.2.2 如有正式的生态可持续性采购战略，该战略覆盖了贵公司多少比例的采购额？
If yes, to what extend is eco-sustainability embedded in your procurement strategy? Please indicate the percentage of your procurement value (% of the spend value) that is covered by the eco-sustainable procurement strategy?

 FORMCHECKBOX 

0% to 25%

 FORMCHECKBOX 

26% to 50%

 FORMCHECKBOX 

51% to 75%

 FORMCHECKBOX 

76% to 100%
请直接点击选项前的小图标选择您的答案（单选）
Please mark your answer with an“x”. Only one answer allowed 
3.3 生产
Production


此部分仅限在中国生产产品的公司填写。如果贵公司在中国没有生产流程或生产地不在中国，请直接填写第3.4部分。
Please fill out only if your company is involved in the production of goods in China. If you do not have a production process, or production outside of China, please go directly to section 3.4.
3.3.1 在生产层面上，贵公司是否积极参与以下生态可持续性实践？
Is your company actively engaged in the following eco-sustainable practices at the production level?

	
	无正式行动
No formalized efforts
	有正式政策，但尚未转化为具体行动
Formal policy but not translated into concrete actions
	正式政策已转化为符合行业标准的具体行动
Formal policy translated into concrete actions in line with industry standards
	正式政策已转化为超过行业标准的具体行动

Formal policy translated into concrete actions above industry standards
	不适用
N/A

	能效
Energy efficiency
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	绿色能源的使用
Use of green energy
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	原材料消减
Raw material reduction
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	生态友好型原材料的使用
Use of eco-friendly raw material
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	节水
Water reduction
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	减废
Waste reduction
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 



请直接点击表格内的小图标选择您的答案（每个目标仅限一个答案）
For each row, please mark the appropriate answer with an “x”
3.4 服务
Services  

此部分仅限提供服务（不管是独立服务还是产品附加服务）的公司填写。如果贵公司不提供服务，请直接填写3.5部分。
Please fill out only if your company is involved in providing services, either stand alone services, or in addition to production.  If you do not provide a service, please go directly to section 3.5.
3.4.1 贵公司的服务产品在生态持续性上与竞争对手相较表现如何？
How does your service offering compare in terms of eco-sustainability to your competitors?
 FORMCHECKBOX 

生态可持续性比竞争对手弱很多
Much less eco-sustainable than competition
 FORMCHECKBOX 

生态可持续性稍弱于竞争对手
Slightly less eco-sustainable than competition

 FORMCHECKBOX 

与竞争对手强弱相当
Equal to competition

 FORMCHECKBOX 

生态可持续性稍强于竞争对手
Slightly more eco-sustainable than competition
 FORMCHECKBOX 

生态可持续性比竞争对手强很多
Much more eco-sustainable than competition

 FORMCHECKBOX 

不适用
N/A

请直接点击选项前的小图标选择您的答案（单选）
Please mark your answer with an“x”. Only one answer allowed 
3.5 配送
Distribution
3.5.1 您对物流运营中的碳足迹的关注程度如何？
To what extent do you take the carbon footprint of your logistics operations into account?
 FORMCHECKBOX 

无正式或具体行动
No formalized or specific efforts 

 FORMCHECKBOX 

已制定正式政策（治理结构、关键绩效指标等），但尚未转化为具体行动
Formulated formal policy (governance structure, KPI’s, etc.)  but not translated into concrete actions
 FORMCHECKBOX 

已制定正式政策并转化为符合行业标准的具体行动
Formulated formal policy and translated into concrete actions in line with industry standards 

 FORMCHECKBOX 

已制定正式政策并转化为超过行业标准的具体行动
Formulated formal policy and  translated into concrete actions above industry standards

 FORMCHECKBOX 

不适用
N/A


请直接点击选项前的小图标选择您的答案（单选）
Please mark your answer with an“x”. Only one answer allowed 
3.5.2 您运用了下列哪些实践来减少物流运营中的二氧化碳足迹？
Which of the following practices do you apply to reduce the CO2 footprint of your logistic operations?

	 
	是，我们
现在正在
这么做
We currently do this
	我们目前尚未这么做，但我们计划未来12个月内这么做
We don’t currently do this but we plan to do so within the next 12 months
	我们目前尚未这么做，并且未来12个月也没有这么做的计划
We don’t currently do this and we don’t plan to do so within the next 12 months
	不适用
N/A

	设计具有高运输利用率的产品
Design goods to allow higher transport utilization
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	通过优化网络设计，最小化整个供应链上的物流
Minimize overall logistics across the entire supply chain by optimizing network design
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	产品生产地设在临近市场的地方
Produce goods close to market
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	避免快运（空运、小包裹）
Avoid express delivery (air freight, small parcels)
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	使用‘环保’运输模式
Use 'green' modes of transportation
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	安排夜间运输以避开交通高峰
Schedule overnight delivery to avoid rush hour traffic
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	选择二氧化碳足迹较低的运输模式
Select a transportation mode with a lower CO2 footprint
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	向卡车司机提供生态驾驶培训
Provide eco-driving training to truck drivers
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	与物流提供商就可持续性签订协议
Engage in agreements about sustainability with logistics providers
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	使用可替代燃料，如电能、生物燃料等
Use alternative fuels such as electricity, bio-fuel, etc.
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 



请直接点击表格内的小图标选择您的答案（每个目标仅限一个答案）
For each row, please mark the appropriate answer with an “x”
如果贵公司不生产或出售任何产品，请直接填写第4部分。
If you do not produce or sell any goods, please go directly to section 4.
3.6 产品的使用
Use of your products
3.6.1 在产品使用阶段，贵公司有多少份额的产品（按销售额百分比）比同行更具生态可持续性，原因是什么？
What share of your products (in % of sales) is more ecologically sustainable than your industry standards in the usage phase, and why?
	
 FORMCHECKBOX 
  0%

 FORMCHECKBOX 
  1% to 25%

 FORMCHECKBOX 
  26% to 50%

 FORMCHECKBOX 
  51% to 75%

 FORMCHECKBOX 
  76% to 100%


	请选择贵公司产品的使用在哪些环境维度上更具环境友好性：
Please select on which environment dimensions your products are more environmental friendly in their usage: 

 FORMCHECKBOX 
  减少使用过程中的能源消耗
       Reduces energy consumption during usage

 FORMCHECKBOX 
  减少使用过程中的原材料使用
       Reduces raw material usage during usage

 FORMCHECKBOX 
  能使用更加生态友好型的原材料
       Enables the use more eco-friendly raw materials

 FORMCHECKBOX 
  减少用户使用过程中的废物产生量
       Enables the user to generate less waste

 FORMCHECKBOX 
  其它
       Other


请直接点击选项前的小图标选择您的答案（单选）
Please mark your answer with an“x”. Only one answer allowed 
3.7 处置
Disposal
3.7.1 贵公司可回收的产品份额为多少？
请填写以下分类的百分比。（总和相加应为100%）
What share of your products is recyclable?
Please distribute 100% across the categories below.
	不可回收
Non-recyclable
	     

	可回收
Recyclable
	     

	
	100%


4. 支持职能的生态可持续性
Eco-sustainability in support functions
此部分重点考察支持主要增值活动的职能，它们在不同公司具有相对可比性。支持职能包括人力资源相关活动、信息技术、财务、会计以及房产和设备管理。
This section focuses on functions that support primary value-adding activities. They are relatively comparable across companies. Examples of support functions are HR-related activities, IT, Finance, Accounting, and Real Estate & Facility management. 

4.1 节能和温室气体排放减少举措
Energy saving and Green House Gas emissions reduction efforts
4.1.1 贵公司有无参与以下领域的节能活动？
Are you engaged in energy saving within the following areas?
	
	无正式行动
No formalized efforts
	已制定正式政策，但无具体行动
Formal policy but not translated into concrete actions
	正式政策已转化为符合行业标准的具体行动
Formal policy translated into concrete actions in line with industry standards
	正式政策已转化为超过行业标准的具体行动

Formal policy translated into concrete actions above industry standards
	不适用
N/A

	高能效的信息技术系统
Energy efficient IT systems 
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	办公建筑隔热
The insulation of office buildings 
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	办公建筑内部节能设备
Energy saving devices within buildings 
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	制定节能/节水激励计划
Energy / Water saving incentives in place 
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	办公建筑内部节水设备
Water saving devices within buildings 
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 



请直接点击表格内的小图标选择您的答案（每个目标仅限一个答案）
For each row, please mark the appropriate answer with an “x”
4.1.2 请对贵公司建筑的能效标准（供暖需求相关）的百分比进行一个粗略的估计。
请填写以下类别的百分比。（总和相加应为100%）
Please provide a rough estimate of the percentage of energy efficiency standards (related to heating demand) in your buildings. 
Please distribute 100% across the categories below.
	符合常规(>70千瓦时/平方米/年)
Conventional (>70 kWh/ m2 per year)
	     

	符合能效建筑标准(<70千瓦时/平方米/年)
Energy-efficient building standard (< 70 kWh/m2 per year) 
	     

	符合被动式房屋标准或超过此标准(<15千瓦时/平方米/年)
Passive house standard and above (<15 kWh/m2per year) 
	     

	
	100%


4.1.3 所用能源中，来自可再生能源的能源百分比为多少？
What percentage of power used comes from renewable energies? 
 FORMCHECKBOX 

0%

 FORMCHECKBOX 

1% to 25%

 FORMCHECKBOX 

26% to 50%

 FORMCHECKBOX 

51% to 75%

 FORMCHECKBOX 

76% to 100%

请直接点击选项前的小图标选择您的答案（单选）
Please mark your answer with an“x”. Only one answer allowed 
4.2 纸张的可持续性使用
Sustainable use of paper
4.2.1 贵公司使用何种类型的办公室回收用纸？请将相应百分比填至下表。
What type of recycled office paper is used within your company? Please provide a percentage distribution of overall use.
请填写以下分类的百分比。（总和相加应为100%）
Please distribute 100% across the categories below.
	可完全回收的纸张
Fully recycled paper 
	     

	可部分回收的纸张
Partly recycled paper 
	     

	不可回收纸张
Non-recycled paper
	     

	
	100%


4.3 员工差旅的可持续性
Sustainability of employee travel 
4.3.1 在以下商务差旅方面，贵公司是如何促进可持续性的？
How does your company promote sustainability in the following business travel areas?
	
	无正式行动
No formalized efforts
	已制定正式政策，但无具体行动
Formal policy but not translated into concrete actions
	正式政策已转化为符合行业标准的具体行动
Formal policy translated into concrete actions in line with industry standards
	正式政策已转化为超过行业标准的具体行动

Formal policy translated into concrete actions above industry standards

	避免密集出差情况Avoiding travel- intensive situations 
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	利用电话电视会议Making use of call- and videoconferencing
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	提供公司运输（如公司大巴）
Providing company transportation (e.g. company bus)
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	利用公共交通工具，而非自驾
Travelling via public transportation instead of driving
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 


	乘火车而非飞机
Taking the train instead of flying
	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 

	 FORMDROPDOWN 



请直接点击表格内的小图标选择您的答案（每个目标仅限一个答案）
For each row, please mark the appropriate answer with an “x”
5. 辅助文档
Supporting Documentation
5.1 请附上（以邮件附件形式）一份体现贵公司生态可持续性举措的文档（如最近的可持续发展报告、所获奖项、出版文章等）
Please attach one document that illustrates your ecological sustainability initiatives (such as latest sustainability report, received awards, press article, etc.).
	     


5.2 请附上（以邮件附件形式）一份体现贵公司社会可持续性举措的文档（如最近的可持续发展报告、所获奖项、出版文章等）
Please attach one document that illustrates your social sustainability initiatives (such as latest sustainability report, received awards, press article, etc.).

	     


6. 公司数据
Company data

请提供公司相关数据，以便我们能够简要介绍贵司情况并确保与其它相关公司进行对标分析。
Please provide company data that will help us profile your company and ensure fair benchmarking with other relevant companies. 

6.1 基本信息（中国实体）
Basic information (Chinese entity)
	公司名称Company name
	     

	公司地址
Address
	街道
Street
	     

	1.3 
	邮编
Zip code
	

	1.4 
	城市
City
	


6.2 公司注册地
Nationality of the company

 FORMCHECKBOX 

中国
China
 FORMCHECKBOX 

美国
United States of America
 FORMCHECKBOX 

欧洲国家
European countries
 FORMCHECKBOX 

亚洲其它国家
Rest of Asia
 FORMCHECKBOX 

其它国家
Rest of the world

 FORMCHECKBOX 

不适用
N/A

6.3 公司类型
Type of Company

 FORMCHECKBOX 

私有
Private
 FORMCHECKBOX 

外资
MNC

 FORMCHECKBOX 

国有
State Owned Enterprise (SOE)

6.4 所属行业
Industry

 FORMCHECKBOX 

金融服务（银行，保险）业
Financial services (banking, insurance)

 FORMCHECKBOX 

公共管理
Public administrations

 FORMCHECKBOX 

运输
Transport
 FORMCHECKBOX 

电信
Telecommunication

 FORMCHECKBOX 

高科技、电子
High Tech & Electronics

 FORMCHECKBOX 

加工业（石油和天然气、金属、化工、制浆造纸……）
Process industries (oil & gas, metal, chemical, pulp & paper, …)

 FORMCHECKBOX 

医药保健
Pharmaceuticals & Healthcare

 FORMCHECKBOX 

快速消费品制造业
FMCG manufacturing

 FORMCHECKBOX 

耐用品制造业
Durable goods manufacturing

 FORMCHECKBOX 

航空、航天及国防
Aerospace & Defense

 FORMCHECKBOX 

汽车制造业
Automotive manufacturing

 FORMCHECKBOX 

公共事业
Utilities

 FORMCHECKBOX 

媒体服务
Media services

 FORMCHECKBOX 

建筑
Construction

 FORMCHECKBOX 

信息技术服务业
IT services
 FORMCHECKBOX 

零售业
Retail
 FORMCHECKBOX 

专业服务业（会计、法律、咨询、广告……）
Professional services (accounting, law, consulting, advertising…)
 FORMCHECKBOX 

其它（请具体指出）
Other (please specify): 

 FORMCHECKBOX 

不适用
N/A
6.5 公司经营数据
Key company figures
	
	全球
Global
	中国实体
Chinese entity

	人民币收入
Revenues in RMB
	     
	     

	员工数目
Number of employees
	     
	     

	过去3年的年均收入增长率（%）
Average revenue growth for the 3 last years (%)
	     
	     

	过去3年的年均息税前利润增长率（销售额的%）
Average EBIT margin growth for the 3 last years (% of sales)
	     
	     

	过去3年的年均资本收益率增长率（%）
Average ROCE growth for the 3 last years (%)
	     
	     


请确认所有灰色部分都已填写完毕！
并将填写完整的问卷发回至：greengold@vip.sohu.com
Please ensure all the gray areas of the questionnaire have been filled and send back the completed questionnaire along with its attachments to: greengold@vip.sohu.com
特别说明：为履行低碳环保理念，主办方只接受以电子邮件形式回复至greengold@vip.sohu.com的问卷及附件，其他回复形式（如邮寄或传真等）都将自动视为无效。
Remark: In line with the philosophy of this initiative and to minimize its impact on the environment, only completed questionnaires sent via email (greengold@vip.sohu.com) will be considered as valid. Questionnaires sent through mail or fax will not be considered.
感谢您的参与！
Thank you for your participation!






搜狐—科尔尼                                    Sohu – A.T. Kearney
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